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PRESS RELEASE


Call Open for Submissions to Early Career Award for Scientists Exploring Phosphorus Management in African Agriculture

Benguérir, Morocco — 9 May, 2022 — The African Plant Nutrition Institute (APNI) has announced its call for submissions for the 2022 edition of the Young African Phosphorus Fellowship Awards Program - created to encourage scientific programs relevant to understanding and improving phosphorus (P) management in African agro-ecosystems.

The Young African Phosphorus Fellowship will confer awards of $5,000 (U.S. Dollars) to five early-career scientists working in either a National Agricultural Research and Extension System (NARES) institution or African university.

“Together with our partners - Mohammed VI Polytechnic University (UM6P) and OCP Group – APNI is pleased to make this program available once again to search for innovation in early career research on phosphorus management in African agro-ecosystems,” explained APNI Director General, Dr. Kaushik Majumdar.

Applicants should submit their proposals by the 30 June 2022 deadline. 

All details and instructions on how to apply can be found at the website: https://www.apni.net/p-fellowship-apply/ 

The Young African Phosphorus Fellowship Award Program is co-sponsored by the African Plant Nutrition Institute (www.apni.net), Mohammed VI Polytechnic University (www.um6p.ma), and OCP Group (www.ocpgroup.ma).

***

About APNI: 
The African Plant Nutrition Institute (APNI) is a not-for-profit research and education organization founded in 2019 and based in Benguérir, Morocco. Our mission is enhanced plant nutrition for a resilient and food-secure Africa.
www.apni.net 


***
Contact:

Ms. Yousra Moujtahid
Communications Specialist, APNI
+212 662-209022
y.moujtahid@APNI.net 



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Appel à candidatures pour la Bourse de recherche destinée les jeunes chercheurs explorant la gestion du phosphore dans l'agriculture africaine


Ben guérir, Maroc, le 09 mai 2022 - L'Institut Africain pour la Nutrition des Plantes (APNI) a lancé un appel à candidatures pour l'édition 2022 du “Prix Phosphore pour les Jeunes Africains” un programme de récompenses créé pour encourager les projets de recherche scientifiques visant à comprendre et à améliorer la gestion du phosphore (P) dans les agroécosystèmes africains.

Des prix d’une valeur de 5 000 Dollars américains (USD) chacun seront décernés à cinq scientifiques en début de carrière travaillant dans une institution africaine NARES (National Agricultural Research and Extension System) ou une université africaine. 

"Nous sommes heureux de pouvoir poursuivre ce partenariat avec l'Université polytechnique Mohammed VI (UM6P) et le Groupe OCP, qui permet d’encourager les jeunes chercheurs et scientifiques focalisant leurs efforts sur la gestion du phosphore dans les agroécosystèmes africains ", explique Dr. Kaushik Majumdar, Directeur Général de l'APNI.

Les candidats doivent soumettre leurs propositions avant la date limite du 30 juin 2022. 

L’ensemble des détails sont disponible sur la page web dédiée : https://www.apni.net/p-fellowship-apply/. 


Le prix Phosphore pour les jeunes africains est coparrainé par l’Institut Africain de la Nutrition des Plantes, l'Université Polytechnique Mohammed VI (www.um6p.ma) et le Groupe OCP (www.ocpgroup.ma).

À propos de l’APNI:
L'Institut Africain de la Nutrition des Plantes (APNI) est une organisation de recherche et d'éducation à but non lucratif fondée en 2019 et basée à Benguérir, au Maroc. Notre mission est d'améliorer la nutrition des plantes pour une Afrique résiliente et en sécurité alimentaire.
www.apni.net 

***
Contacte :

Mme. Yousra Moujtahid
Spécialiste en Communication, APNI
+212 662-209022
y.moujtahid@APNI.net 
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